
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 24/9/2024

Του: Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α΄ Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Ουσιαστική μισθολογική αναπροσαρμογή στην ΕΛ.ΑΣ. αντί
“ψιχίων”»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως Δελτίου Τύπου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού Κιλκίς
(Ε.ΑΣ.Υ.Ν. Κιλκίς) με Αρ. Πρωτ.: 25/10-09-2024 και μετά την εξαγγελία του
Πρωθυπουργού για 20% αύξηση στην ωριαία νυχτερινή αποζημίωση, η απογοήτευση
μετατράπηκε στην ΕΛ.ΑΣ. σε οργή, διότι η κυβέρνηση, δια των πιο επίσημων
δηλώσεων, αντιτίθεται ουσιαστικά στη «…θεσμική και ηθική αναγνώριση του ρόλου της
Ελληνικής Αστυνομίας».  Επιπρόσθετα,  διατείνεται από την εν λόγω και μεταξύ των
άλλων ότι «η ΕΛ.ΑΣ. δεν είναι απλώς ένα επάγγελμα, είναι θεσμός, άρρηκτα
συνδεδεμένος με την κοινωνική ειρήνη και τη διασφάλιση της δημόσιας τάξης.  Το
γεγονός ότι η κυβέρνηση επιλέγει να μας "επιβραβεύσει" με αυξήσεις της τάξης των 0,55
ευρώ την ώρα,  την ώρα που οι συνθήκες εργασίας μας γίνονται ολοένα και πιο
δύσκολες, αποδεικνύει την πλήρη απαξίωση των ανθρώπων που βάζουν το καθήκον και
τη δημόσια ασφάλεια πάνω από την προσωπική τους ζωή».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε όπως προβείτε σε «ουσιαστική μισθολογική αναπροσαρμογή που να
αντικατοπτρίζει το έργο μας και τις συνθήκες εργασίας μας (Ε.ΑΣ.Υ.Ν. Κιλκίς)» αντί των
προαναγγελθεισών «ψιχίων» περί του 20% αύξησης στην ωριαία νυχτερινή
αποζημίωση, το οποίο ως δυνητικά επικείμενο μέτρο εξόργισε σφόδρα το σύνολο των
Στελεχών της ΕΛ.ΑΣ;

2. Δεδομένου ότι ανοίχθηκε πια ο Ασκός του Αιόλου των σχέσεων ΕΛ.ΑΣ.  -  Πολιτείας
κατόπιν των πρωθυπουργικών δηλώσεων, διατίθεστε όπως νομοθετήσετε την
«αναγνώριση της επικινδυνότητας του επαγγέλματος (αστυνομικού), η οποία να
συνοδεύεται από συγκεκριμένα μέτρα προστασίας και αποκατάστασης»;

Ο ερωτών Βουλευτής
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